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Päevakord: 

1. Imavere Vallavolikogu vastus hoolekogu 2014. aasta  13. juuni ettepanekule  

2. Lastevanemate üldkoosoleku teemade arutelu  

3. Ülevaade kooli eelarve täitmisest seisuga 21.08.2014  

4. Hoolekogu koosseisu muudatus  

5. Imavere PK õpetaja tunnustamine 

6. Muud küsimused ja ettepanekud 

 

 

1. Direktor Tamm kommenteeris VV vastust (lisatud protokollile) ja möönis, et omavalitsuse ja kooli 

koostöö on hooti ebakonstruktiivne. Koolidirektor, kes on ka pikalt olnud vallavalitsuse liige, on 

aastate vältel esitanud vallavalitsusele taotlusi ja põhjendusi eelarvevahendite eraldamiseks 

koolimaja remondiks ja hoolduseks. Vallavolikogu vastuses esitatud finantsandmed on korrektsed, 

kuid remondiraha ikkagi ei jätku (lisandub ka ettenägemata kulusid). Vald ei saa nõuda 

koolidirektorilt pädevust ehitusprojektide kirjutamiseks, et taotleda remondiraha nt fondidelt. 

Viimase volikogukoosoleku otsuse kohaselt esitas Tamm vallale jooksvate remonditööde 

hinnapakkumise, mis suunati aruteluks eelarvekomisjonile. Vallas on väljatöötamisel 

eelarvestrateegia aastani 2023, millega seoses on kool teinud ettepaneku planeerida summad 

koolimaja vana osa remondiks aastaks 2016.  

Oma vastuses soovitas VV esimees E. Okas avaldada HK protokollid valla kodulehel. Kooli arengukava 

aastateks 2011-2015 näeb ette, et hoolekogu töö avalikustamiseks esitatakse kokkuvõte HK 

koosoleku päevakorras olnud teemadest veebis.  

 

Hoolekogu otsustas, et käesoleva koosseisu koosolekutel käsitletud teemade ülevaated ja 

vastuvõetud otsused, samuti hoolekogu elektrooniline kontaktaadress tehakse kättesaadavaks 

kooli kodulehel.  

 

2. Arutati võimalust muuta lastevanemate üldkoosolek osavõturohkemaks, kui lisada päevakorda  

atraktiivseid päevakohaseid teemasid ning kutsuda huvitavaid külalisesinejaid. HK liikmed arutasid 

selliseid teemasid nagu nutiseadmed koolis ja õppetöös, wifi-võrgu jagamine koolis, 

mõjutusvahendid lapse käitumuslike probleemide lahendamiseks, kooli ja kodu koostöö 

parandamine, lapsevanema vastutus, laste tegevused vahetunnis, väikeklassi olemus ja õpilase 

suunamine väikeklassi. Lepiti kokku, et kavandatava üldkoosoleku teemadeks on digiõppe 

võimalused, laste üha kasvavad sõltuvusprobleemid, aga ka traditsiooniline ülevaade eelmise 

õppeaasta õppetöö tulemustest ning huvi- ja spordiringide tööst käesoleval õppeaastal. Kooli 

juhtkond tegeleb külalislektorite otsimise ja kutsumisega.  



 

3. Direktor Tamm tegi kokkuvõtte kooli eelarve täitmisest seisuga 21.08.2014. Kõige suurem ülekulu 

(kui võrdluse alus on 66%) on järgmistel eelarveridadel: personalikoolitus 190% (ootamatu 

koolitusvajaduse ilmnemine), vesi ja kanalisatsioon 73% (katlakivi tõttu jäi loputuspaagi vesi augustis 

jooksma, lisakulu 22m3), korrashoiu- ja remondimaterjalid 97% (sööklaseadmed, poiste tööõpetuse 

klassi seadmed), valveteenus 71%, remont 69%, masinate ja seadmete ülalpidamiskulu 122%, 

meditsiinikulud ja hügieenitarbed 218% (töötajate kohustuslik tervisekontroll), muu erivarustus ja 

erimaterjalid 124% (kokkade tööriided ja –vahendid), muu majanduskulu 87%. HK liikmed küsisid 

täpsustavaid küsimusi.  

 

4. Heino Keskküla esitas avalduse lahkumiseks HK koosseisust mõjuvatel põhjustel, seega tuleb 

valida uus vilistlaste esindaja. Inna Kaik soovib end taandada HK esimehe kohalt. R.Tamm tegi 

ettepaneku määrata esimees rotatsiooni põhimõttel. HK lükkas otsustamise esimehe vahetuse 

küsimuses edasi järgmise koosolekuni.  

 

5. Hoolekogu toetas ühehäälselt Imavere Põhikooli ettepanekut esitada Aasta õpetaja tiitli 

kandidaadiks kooli kehalise kasvatuse õpetaja Elena Rattur.     

 

6. Seoses läheneva õpetajate päevaga kutsus HK õpetajate esindaja M. Reinpõld lapsevanemaid 3. 

oktoobril kooli, abistamaks 9. klassi õpilasi tundide läbiviimisel ja koolipere ohjamisel. Veel tehti 

ettepanek muuta kooli kodulehte nii, et tunniplaani link avaneks esilehel ning teave tunniplaani 

muudatusest oleks saadaval ka e-koolis. Veel arutati 60m jooksuraja ja kaugushüppekasti olukorda 

ning palliviskeala väljaehitamist välispordiala läheduses. Täpsustati ka elektroonilise koosoleku ja 

hoolekogu listi mõistet.  

 

Hoolekogu järgmine koosolek toimub novembris. 

 

 

 

 

Inna Kaik        Pille Kotka 

Hoolekogu esimees       Protokollija 

 


